

Fortegårdens beboerrepræsentation

Referat af bestyrelsesmøde ma. d. 3.3.2025

Til stede: Kate Kock (best. medl.), Lena Damhoff (best. medl.), Orla Jensen (best. medl.), Gerly Rimmer (suppl.) og Steen Højer (suppl.)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (d. 6.1.2025)

Godkendt.

2. Siden sidst

- Møde i Caféudvalg d. 3.2.2025 (Lena) (nuværende forslag **vedlagt**)
- DSI-møde d. 6.2.2025 (Orla)
DSI's bestyrelse planlægger at få udbetalt honorar for bestyrelsesarbejdet. Honorarets størrelse er endnu ikke fastlagt. Det vil være en ny praksis, og repræsentationen har protesteret imod den.
- Kendskab til indbrud/indtrængen i bolig? Hvor stort omfang?
Stigende tendens gennem de sidste måneder. Der gås efter ulåste døre, og der har også været reelle indbrud.

3. Fra beboere

- Henvendelse fra lejer i afd. 4 vedr. frustration over beskæring og oprydning af grønt areal bag Tirstrupvej 20-28.
Repræsentationen har svaret lejeren pr. mail.
Karin Short har et indlæg om baggrunden for tiltaget i martsudgaven af FortegårdsNyt.

4. Årsmøde i Beboerrepræsentationen mandag d. 10. marts 2025 kl. 11.00-15.00

Vi gennemgik dagsordenen og de praktiske opgaver i forbindelse med afholdelse af mødet.

5. Fra kassereren (Kate)

Vi gennemgik det reviderede regnskab og et budgetforslag, som fremlægges på årsmødet.

Vi foreslår, at der fra 1.1.2026 indbetales 30 kr./md. til beboerrepræsentationens aktiviteter (pt. 25 kr.) max. 47,91 pr. md. pr. lejl. i 2025

6. Til FortegårdsNyt april 2025

- Referat af dette møde d. 3.3.2025
- Referat af årsmødet d.10.3.2025

7. Dato for næste møde

Fastsættes efter Årsmødet af den nye bestyrelse.

8. Evt. Intet.

Risskov, d 9.3.2025

Lena Ripa Damhoff